

2011职称英语卫生类C级冲刺试卷及答案 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/646/2021_2022_2011_E8_81_8C_E7_A7_B0_c91_646238.htm

2011职称英语考试临近，百考试题特别为大家准备“职称英语《卫生类C级》冲刺试卷及答案”供大家复习，预祝大家考生顺利！第1页：#ff0000>第1部分：词汇选项 第2页：#0000ff>第2部分：阅读判断 第3页：#0000ff>第3部分：概括大意 第4页：#0000ff>第4部分：阅读理解 第5页：#0000ff>第5部分：补全短文 第6页

：#0000ff>第6部分：完形填空 第7页：#0000ff>参考答案 第1部分：词汇选项（第1～15题，每题1分，共15分）下面每个句子中均有1个词或短语划有底横线，请为每处划线部分确定1个意义最为接近选项。

1 I am not certain whether he will come. A sure B determined C sorry D glad来源：www.100test.com
2 she seemed to have detected some anger in his voice. A heard B noticed C realized D got
3 Please do not hesitate to call me if I can be of further assistance. A see B contact C help D touch
4 In short, I am going to live there myself. A In other words B That is to say C To be frank D In a word
5 He has trouble understanding that other people judge him by his social skills and conduct. A behavior B style C mode D attitude
6 I had some difficulty in carrying out the plan. A making B keeping C implementing D changing
7 Mr. Johnson evidently regarded this as a great joke. A readily B casually C simply D obviously
8 We all think that Marys husband is a very boring person. A shy B stupid C selfish D dull
9 The workers in that factory manufacture furniture. A promote B paint C polish D produce
10

they only have a limited amount of time to get their points across. A large B total C similar D small 11 The high-speed trains can have a major impact on travel preferences. A influence B force C surprise D power 12 can you follow the plot? A change B investigate C understand D write 13 Even in a highly modernized country, Manual work is a still needed. A mental B physical C natural D hard 14 In the latter case the outcome can be serious indeed. A judgement B result C decision D event 15 Norman Blamey is an artist of deep convictions. A beliefs B statements C suggestions D claims 相关推荐 : #0000ff>2011年职称英语考试大纲及教材信息 #0000ff>2011年全国职称英语考试考前冲刺专题 #ff0000>编辑推荐 : #0000ff>2011年职称英语考前冲刺专题 #0000ff>2011年职称英语准考证打印时间汇总 为了能及时获取2011年职称英语相关信息 , 建议大家收藏#333333>百考试题职称英语考试频道 点击收藏 , 我们会第一时间发布相关信息。 100Test 下载频道 开通 , 各类考试题目直接下载。 详细请访问 www.100test.com